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KLASA: 620-05/24-03/6                                                                                                                                        

URBROJ: 251-798-24-6                                                                                                          

Pula, 23. studenog 2024. godine    

 

 

 

 

• PREDSTAVNICIMA U SKUPŠTINI 

• ŽUPANIJSKIM BOĆARSKIM SAVEZIMA 

 

 

ZAPISNIK 

 

S REDOVNE SJEDNICE SKUPŠTINE  

HRVATSKOG BOĆARSKOG SAVEZA 

ODRŽANE 23. STUDENOG 2024. GODINE  

U DOMU SPORTOVA „MATE PARLOV“ U PULI, TRG KRALJA TOMISLAVA 7 

 

Prisutni predstavnici u Skupštini: 1. Denis Peršić, 2. Kristijan Klarić, 3. Dražen Puniš 4. Nereo Fable, (Istarski 

boćarski savez); 5. Davor Zubović – zamjenski delegat, 6. Slobodan Marelja-Bošnjak, zamjenski delegat, 7. 

Damir Jasić, zamjenski delegat, 8. Ivan Sušanj (Primorsko-goranska županija); 9. Branko Pranjić, 10. Igor 

Banovac (Vukovarsko-srijemska županija); 11. Davor Perica, 12. Dario Gracin (Grad Zagreb); 13. Ante 

Bratović, 14. Tomislav Ćurko, zamjenski delegat, 15. Nedjeljko Dražić (Zadarska županija). 

Ostali prisutni: Lukrecija Zanki – glavna tajnica, Renata Ševerdija – član NO-a HBS-a, Loris Matković, Boris 

Nadenić i Dino Blečić – članovi IO-a HBS-a, Vjekoslav Matetić – direktor reprezentacija  

 

AD 0 – IZBOR ZAPISNIČARA, OVJEROVITELJA ZAPISNIKA (2 ČLANA) I KOMISIJE ZA VERIFIKACIJU 

MANDATA (3 ČLANA) 

 

Kako je prebrojavanjem zaključeno da je kvorum upitan, Predsjednik je predložio da se pričeka 15 minuta 

s početkom sjednice, što su prisutni predstavnici prihvatili. 

Sjednica počinje s radom u 11:20 sati. 

Predsjednik je predložio Glavnu tajnicu za zapisničara što je jednoglasno prihvaćeno. 

Predsjednik je predložio Antu Bratovića i Nedjeljka Dražića za ovjerovitelje zapisnika što je jednoglasno 

prihvaćeno. 

Predsjednik je za Komisiju za verifikaciju mandata predložio Kristijana Klarića, Ivana Sušnja i Branka 

Pranjića što je jednoglasno prihvaćeno. 

Kristijan Klarić je u ime  Komisije za verifikaciju mandata, nakon pregleda punomoći, potvrdio da je na 

sjednici prisutno 15 od mogućih 28 predstavnika, među kojima su četiri  (4) zamjenska predstavnika.  

 

Predsjednik je po izvješću Komisije za verifikaciju mandata potvrdio da su sve odluke Skupštine 

pravovaljane. 
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AD 1  Prihvaćanje dnevnog reda 

Predsjednik je otvorio raspravu po predloženom dnevnom redu uz napomenu da je pod točku Razno 

dodana točka Postupanje po zaključku GUOU, koji je ured Saveza zaprimio 28.10.2024. godine, a  kojim se 

HBS-u određuje da u roku 60 dana uskladi Statut usvojen na sjednici Skupštine održane 13.7.2024. godine 

sa Zakonom o udrugama, u suprotnom će predloženi Statut biti ODBIJEN odnosno odbit će se podneseni 

zahtjev za upis promjena. S obzirom da je zadnji rok za usklađenje 28.12.2024. godine, a radi se o 

postupanjima i korekcijama Statuta sukladno zaključku nadležnog Ureda te s obzirom da je sjednica 

Skupštine od ranije zakazana za 23.11.2024. godine predlaže se ova dopuna Dnevnog reda s predloženim 

korekcijama Statuta kako bi HBS na vrijeme dostavio usklađeni Statut nadležnom Uredu opće uprave.  

 

0. Izbor zapisničara, ovjerovitelja zapisnika (2 člana) i Komisije za verifikaciju mandata (3 člana)  

 I.  IZVJEŠTAJNI DIO SJEDNICE  

1. Prihvaćanje dnevnog reda  

2. Prihvaćanje zapisnika sa sjednice Skupštine održane 13. srpnja 2024. godine  

3. Prihvaćanje izvještaja o radu tijela i komisija HBS-a u 2023. godini  

3.1. Izvješće predsjednika saveza HBS-a (D.Peršić)  

3.2. Izvješće Nadzornog odbora   

3.3. Financijsko izvješće (L.Zanki)  

3.4. Izvješće Direktora reprezentacija o aktivnostima reprezentacija  

3.5. Izvješće Disciplinskog suca (B.Jurada)  

3.6. Izvješće predstavnika HBS-a u HOO-u (T. Ćurko)  

3.7. Izvješće predstavnika HBS-a u međunarodnim boćarskim federacijama  

3.8. Izvješća o radu komisija Izvršnog odbora 

3.8.1. Izvješće predsjednika Sportske komisije (D.Blečić)  

3.8.2. Izvješće predsjednika Sudačke komisije (B. Nadenić)  

3.8.3. Izvješće predsjednika Komisije za akte (L. Matković) 

3.8.4.  Izvješće Komisije za izbor najboljih igrača/ica (Č.Vukelić i K.Klarić) 

 

II.           PLANSKI DIO SJEDNICE 

 

4. Prijedlog Financijskog plana za 2025. godinu i plana aktivnosti za 2025. godinu 

5. Rasprava o radu IO-a (dopuna M.Jozipović – 13.7.2024.) 

6. Prijedlog imenovanja Komisije za tumačenje akata 

7. Prijedlog imenovanja Disciplinske komisije HBS-a 

8. Prijedlog izmjena i dopuna Pravilnika o radu i organizaciji boćarskih sudaca i Prijedlog Pravilnika o 

statusu i licenciranju trenera  

9. Razno 

- Postupanje po zaključku GUOU od 28. listopada 2024. godine 
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Za raspravu su se javili I.Sušanj, D.Gracin, K.Klarić, I.Banovac, D.Perica 

I.Sušanj predlaže da Statut bude 1. točka dnevnog reda, nakon toga financijski i plan aktivnosti za 2025. 

godinu, zatim točke planskog dijela i na kraju izvještajni dio. 

K.Klarić kaže da ne zna protumačiti je li sjednica 13. srpnja prekinuta ili zaključena, njemu osobno je 

svejedno. Ako se radi o nastavku sjednice, onda se mora nastaviti tamo gdje se stalo u Rijeci i ne može se 

rješavati Statut. Zato smatra da se predstavnici moraju opredijeliti, ili se raspravlja samo po točkama koje su 

bile na dnevnom redu sjednice 13.srpnja ili je ovo nova sjednica i može se utvrditi dnevni red po kojem će se 

raspravljati. 

Predsjednik potvrđuje da je sjednica od 13. srpnja u Rijeci zaključena, zapisnik je ovjeren, bio je na javnoj 

raspravi, na njega nitko nije uložio prigovor i poslan je u GUOU. Apelira na sve predstavnike u Skupštini da 

je na ovoj sjednici presudno odraditi Statut po zaključku iz GUOU i akte koji su u nadležnosti Skupštine kako 

aktivnosti Saveza ne bi bile blokirane. Kako je kvorum „tanak“ nema prostora za prepirke i svađe. 

I.Banovac podsjeća da svatko od prisutnih u bilo kojem trenutku može bojkotirati bilo koju točku dnevnog 

reda i tako ugroziti rad Skupštine. Na ovoj sjednici je važno ponašati se odgovorno. 

D.Perica iznosi da je stav njega i nekoliko predstavnika, kako su se dogovorili u hodniku, da je ovo nova 

sjednica, u protivnom izlaze van i kvoruma nema. 

K.Klarić potvrđuje da zbog osobnih obveza u 16 sati mora napustiti sjednicu, isto tako bilo tko može izaći u 

bilo kojem trenutku i dovesti u pitanje kvorum. Podržava da se prioriteti stave na početak dnevnog reda, a 

tu misli na Statut i financijski i plan aktivnosti za 2025. godinu. 

Predsjednik navodi teme koje je neophodno odraditi na ovoj sjednici kako bi Savez mogao funkcionirati:  

Financijski plan i plan aktivnosti, imenovanje Komisije za akte, imenovanje Disciplinske komisije, Pravilnik 

o sucima, Pravilnik o trenerima, Statut, nakon toga sve drugo oko čega se predstavnici dogovore. 

D.Gracin traži da se s dnevnog reda u prijedlogu Pravilnika o radu i organizaciji boćarskih sudaca briše 

prijedlog dopune čl.10, jer to nije prijedlog ZS HBS-a, veće prijedlog IO-a HBS-a, da tajnici i predsjednici ŽBS 

ne mogu biti aktivni suci. 

K.Klarić naglašava da ne prihvaća glasanje „u paketu“ već isključivo pojedinačno, po svakom pojedinačnom 

članku, uključujući i Statut, točku po točku. 

Nakon kraće rasprave Predsjednik je izložio konačan prijedlog dnevnog reda: 

 

1. Statut – postupanje po zaključku iz GUOU 

2. Pravilnik o statusu i licenciranju trenera 

3. Prijedlog Financijskog i plana aktivnosti za 2025. godinu 

4. Rasprava o radu IO-a 

5. Pravilnik o radu i organizaciji boćarskih sudaca 

6. Izvještajni dio  

koji je usvojen većinom glasova (14 ZA i 1 SUZDRŽAN). 

 

AD 1 Statut – postupanje po zaključku Gradskog ureda za opću upravu 

L.Matković, Komisija za akte – ukratko predstavlja zaključak koji je dostavljen u ured Saveza 28. listopada 

2024. godine i obrazlaže članke koje je potrebno uskladiti i detaljnije dopuniti. 

Radi se o odredbama članaka 17, 21, 28, 50, 59 te člancima 64, 65 ,66 koje se predlažu nadopuniti odnosno 

pojasniti.  
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L.Matković pojašnjava koje se korekcije izvršene u usvojenom Statutu. 

- Stavak 5. članka 17, premješten je u čl.28. sukladno uputi iz Zaključka, 

- U članku 21. dodan je sadržaj sukladno zaključku, 

- U članku 50. specificirane su ovlasti sukladno preporuci, 

- U članku 53. dodan je stavak 2. koji je sadržajno jednak odredbi čl. 8. Poslovnika o radu IO-a.  

- Člancima 64 do 66. detaljnije su određene odredbe o disciplinskim tijelima koje su mijenjane na 

zadnjoj sjednici  Skupštine, te bi sada trebale biti jasnije. 

K.Klarić skreće pažnju da se sadržaj Statuta i pravopisno uredi. 

Nakon kraće rasprave pristupilo se glasanju po pojedinačnim člancima: 

- stavak 5. članka 17, premješten je u čl. 28. sukladno uputi iz Zaključka – jednoglasno usvojeno 

- u članku 21. dodan je sadržaj sukladno zaključku – jednoglasno usvojeno 

- stavak 2  čl. 23 – iza riječi upozorenja, umeće se provedenog disciplinskog postupka -  jednoglasno 

usvojeno 

- u članku 50. specificirane su ovlasti Izvršnog odbora sukladno preporuci – jednoglasno usvojeno 

- u članku 53. dodan je stavak 2. koji je sadržajno jednak odredbi čl. 8. Poslovnika o radu IO-a – 

jednoglasno usvojeno  

- Člancima 64 do 66. detaljnije su određene odredbe o disciplinskim tijelima – jednoglasno usvojeno 

Predsjednik je nakon glasanja po pojedinačnim člancima dao Statut na glasanje koji je JEDNOGLASNO 

USVOJEN. 

 

AD 2 Pravilnik o statusu i licenciranju trenera boćanja 

U javnoj raspravi na Pravilnik o statusu i licenciranju trenera boćanja nije bilo komentara te je jednoglasno 

usvojen. 

 

AD 3 Prijedlog Financijskog plana i plana aktivnosti za 2025. godinu 

Predsjednik ukratko izlaže prijedlog Financijskog plana za 2025. godinu koji je predstavnicima dostavljen 

u materijalima za sjednicu, skreće pažnju da u planu nema stavke – sponzorstvo HEP-a, jer ne možemo biti 

sigurni da će ugovor o sponzorstvu biti realiziran i u sljedećoj godini, na rashodovnoj strani veliki iznos 

rezerviran je za obilježavanje 75 godina Saveza. Potvrđuje da je sponzorski ugovor u 2024. godini omogućio 

odrađivanje projekata za rad s mladima, nabavu sportske opreme reprezentacija, ulaganje u stručni rad. Što 

će biti i kakva će financijski izgledati 2025. godina ne može se znati, no ono što je važno je da bi Savez u 

svakom mandatu trebao poslovati ovako stabilno. 

Financijske stavke u prijedlogu plana velikim dijelom iste su kao prethodnih godina, no statistički, inflacija 

raste, cijene roba i usluga rastu i iznosi po stavkama će sigurno još više rasti, ako projekcija plana bude točna 

u 50 – 60% to će biti odlično! 

Početna varijanta međunarodnog kalendara je usvojena, no to nije konačna varijanta i sigurno će po njemu 

biti promjene, domaćinstva velikih međunarodnih i domaćih natjecanja još su nepoznata i zbog toga su velika 

nepoznanica na financijskoj strani. O svim stavkama plana može se raspravljati. 

I.Sušanj potvrđuje da se u planu odmah uočava manjak prihoda za cca 40.000,00 eura pa ga zanima iz kojih 

će se sredstava taj manjak financirati. Možda kreditom? Novac rapidno gubi vrijednost, smatra da stavka 

Božićni turnir i planirani iznos od 2.000,00 eura nije više dovoljan i predlaže 3.000,00 na razini plana, te 

predlaže i da se navede na koji način će se osigurati 40.000,00 eura. 



  
 

 

Sjednica Skupštine od 23. studenog 2024. godine Stranica 5 

 

D.Perica traži da se u zapisnik unese da se usvaja prijedlog financijskog plana, a ne financijski plan. 

K.Klarić svojim izlaganjem želi se nadovezati na izlaganje I.Sušnja jer, podsjeća, u financijskom poslovanju 

neprofitnih udruga prihodovna i rashodovna strana plana moraju biti u cent iste. 

A.Bratović smatra da je nerealno, uzimajući u obzir stanje po županijskim savezima, planirati 40.000,00 

eura za proslavu 75 godina Saveza. 

Nakon kraće rasprave u kojoj su se prisutni usuglasili, Predsjednik je dao na glasanje prijedloge izmjena u 

prijedlogu financijskog plana za 2025. godinu. 

Na rashodovnoj strani: 

- Božićni turnir – s 2.000,00 na 3.000,00 eura – jednoglasno usvojeno 

- Proslava 75 godina Saveza – 40.000,00 eura – briše se iz plana – jednoglasno usvojeno 

Na prihodovnoj strani da se stavka Osobna članarina 2025./2026. – uplata do 1.9.2025. korigira i izjednači s 

rashodovnom stranom kako bi ukupni iznosi prihoda i rashoda bili isti – jednoglasno usvojeno. 

Nakon toga, Predsjednik je dao prijedlog Financijskog plana za 2025. godinu na glasanje koji je jednoglasno 

usvojen. (Prilog 1) 

 

Plan aktivnosti 2025. 

Predsjednik je ukratko predstavio Plan aktivnosti Saveza koji je predstavnicima u Skupštini dostavljen u 

materijalima za sjednicu. 

A.Bratović predlaže da se planirani sastanci s predstavnicima županijskih boćarskih saveza odrade uživo, 

da predsjednik i suradnici dođu u posjet ŽBS, da vide što i kako se radi, i da se tako unese u prijedlog plana 

aktivnosti (stavka 4) te da se planirane instruktaže za suce za dalmatinske županije, zbog turističke sezone, 

odrade u drugom terminu (stavka 21) 

Prijedlozi A.Bratovića jednoglasno su usvojeni. 

Nakon toga Predsjednik je da na glasanje prijedlog Plana aktivnosti za 2025. godini koji je jednoglasno 

usvojen. (Prilog 2). 

 

AD 4 Rasprava o radu Izvršnog odbora (dopuna M.Jozipović – 13.7.2024.) 

Predsjednik je izvijestio prisutne da je uoči održavanja sjednice Skupštine, u Puli 22. studenog održana 

sjednica Izvršnog odbora na kojoj je, između ostalog, usvojen prijedlog Izvješća o radu IO-a za razdoblje od 

siječnja 2022. do studenog 2024. godine i koje je predstavnicima uručeno za raspravu pod ovom točkom. 

Izrazio je spremnost da on osobno i ostali prisutni članovi IO-a (I.Banovac, L.Matković, D.Blečić, B.Nadenić)  

raspravljaju o svim otvorenim pitanjima, a ako bude pitanja na koja neće moći odgovoriti, predstavnicima u 

Skupštini će naknadno biti dostavljeni odgovori. 

U raspravi su sudjelovali D.Gracin, L.Matković, I.Sušanj, K.Klarić, S.Marelja-Bošnjak, D.Perica. 

D.Gracin postavlja pitanje je li sukladno Statutu HBS-a da Izvršni odbor nastavlja s radom nakon što su dva 

člana IO-a podnijela ostavku? Jesu li odluke takvog IO-a u skladu sa Statutom? 

L.Matković tumači da se u ovakvom slučaju govori o tzv. krnjem IO-u, odluke su pravovaljane ako prilikom  

odlučivanja postoji kvorum. Statut ne predviđa vremenske rokove za popunjavanje IO-a. 

Predsjednik ukratko podsjeća predstavnike da je na sjednici Skupštine održane 13.srpnja u Rijeci na 

dnevnom redu bila točka popunjavanje IO-a po ostavci L. Gracina (za novog člana prijedlog je bio predstavnik 

A.Bratović), a M. Butković ostavku je dao nakon 13. srpnja. S obzirom da je izborna sjednica Skupštine 
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zakazana za 25. siječnja 2025. godine, Predsjednik smatra da nema smisla za to kratko vrijeme popunjavati 

sastav IO-a, tim više jer ovo nije prvi put u povijesti Saveza da IO funkcionira u krnjem sastavu. 

I.Sušanj u ime predstavnika BS PGŽ-e ukratko izlaže problem koji ih muči u radu IO-a i razlog zašto je njihov 

član dao ostavku na mjesto člana IO-a HBS-a. Razlog je donošenje propozicija HŽBL-e za sezonu 2024./2025. 

Zanima ih čiji je prijedlog bio da u HŽBL jedna igračica može igrati 4 discipline? 

D.Blečić, predsjednik Sportske komisije potvrđuje da je to bio prijedlog Istarskog boćarskog saveza na 

prijedlog propozicija HŽBL-e tijekom javne rasprave. 

I.Sušanj postavlja pitanje kakav legitimitet ima takva odluka IO-a? Od 7 klubova u HŽBL, čak 4 ženska kluba 

dolaze iz BS PGŽ-e. 

U nastavku rasprave Predsjednik se osvrće na povijest donošenja propozicija HŽBL-e. Prije tri-četiri godine 

propozicijama je bilo propisano da jedna igračica može igrati 4 discipline, prijedlog BS PGŽ bio je da se ta 

odredba ukine, te su Sportska komisija i IO prihvatili taj prijedlog u dobroj namjeri. Tijekom tri godine pratio 

se razvoj situacije, razgovaralo se s izbornicima, pratilo se uvođenje mladih igračica u sastave ekipa i njihov 

razvoj i opet smo u situaciji da su članice reprezentacije iste igračice, R.Vojković, N.Jelovica, C.Ban i N.Belasić 

koje su nositeljice igre zadnjih nekoliko godina. Reprezentativke su na EP i SP gubile medalje jer u 

nacionalnom prvenstvu nisu mogle igrati sve discipline, znači prijedlog nije donio očekivane rezultate, 

analiza je napravljena i sada je ponovo usvojen prijedlog s terena da igračica može igrati 4 discipline. 

K.Klarić potvrđuje da se IBS-u obratio jedan ženski klub s prijedlogom da igračica u susretima HŽBL-e može 

nastupati u 4 discipline, IBS je kontaktirao i drugi istarski klub koji igra HŽBL. Argument je da ako igrači u 

HB ligama mogu igrati 4 discipline zašto to ne bi mogle i igračice. Stav IBS-a nije bio jednoglasan, ali je usvojen 

većinom glasova i kao takav upućen u Savez. IO HBS-a ima legitimno pravo, nakon provedene javne rasprave 

usvojiti ili ne usvojiti pristigle prijedloge. 

S.Marelja-Bošnjak iznosi mišljenje da se o ovome raspravljalo mnogo prije nego što to obrazlaže 

Predsjednik i ne slaže s njim. Konstatira da klubovi u BS PGŽ imaju porast mladih igračica, navodi BK Kastav 

i BK Čavle ŠB, a evidentan je bio napredak upravo zbog toga što su igračice imale priliku igrati. Pobornik je 

ideje da se i u muškim ligama ta odredba promijeni sa 4 na 3 discipline koje može igrati jedan igrač tijekom 

susreta, te će kao ŽBS oni na tome ustrajati. 

D.Perica traži da dva člana IO-a koji su dali ostavke, predstavnicima u Skupštini dostave svoja obrazloženja 

zašto su to učinili. 

S.Marelja-Bošnjak postavlja pitanje glavnoj tajnici u ime kluba koji se natječe u HBL, zašto i ove godine 

plaćaju iskaznice za voditelje ekipa, koje je dobio na mail, a prošle godine su bile plastificirane? 

Glavna tajnica odgovara svim prisutnima da je u tijeku digitalizacija sustava poslovanja Saveza, na način da 

se sve iskaznice postanu elektroničke, pa tako i one za voditelje. Naknada koja se plaća za voditelje prilikom 

registracije odnosi se na njihovo licenciranje. 

T.Ćurko izrazio je svoje zadovoljstvo da je u proteklom razdoblju kao predstavnik Saveza u HOO-u i 

predsjednik FEB sudjelovao u radu IO-a kao pridruženi član. Potvrđuje da su sjednice bilo dobro 

pripremljene i stručno vođene, te da mu je drago da je bio dio tog tima. 

Na kraju rasprave, Predsjednik je prijedlog Izvješća o radu izvršnog odbora za razdoblje od siječnja 2022. 

do studenog 2024. godine dao na glasanje koje je jednoglasno usvojeno. 
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AD 5 Pravilnik o radu i organizaciji boćarskih sudaca 

Predsjednik podsjeća da je prijedlog izmjena i dopuna Pravilnika o radu i organizaciji boćarskih sudaca bio 

na javnoj raspravi, tijekom koje je zaprimljen samo jedan komentar iz BS GZ. 

Zbog navedenih razloga ranije tijekom rasprave, Predsjednik povlači prijedlog čl.10 iz prijedloga izmjena i 

dopuna Pravilnika. 

D.Gracin iskazuje pred svim predstavnicima da nema ništa osobno protiv Predsjednika, da stoji na 

raspolaganju i da je spreman izgladiti sve nesporazume među njima. Smatra da prijedlogom dopune čl.10, a 

koji nije prijedlog ZS HBS-a već IO-a HBS-a, kojim predsjednici i tajnici ŽBS ne mogu suditi, BS GZ ostaje bez 

sudaca, ionako ih je malo, te traži da im se odredi neki period za prilagodbu na ovakve promjene. 

B.Pranjić iznosi primjer iz nogometa gdje sudac ne može biti član niti Skupštine niti IO-a, od razine središta 

pa do HNS-a, tek nakon 3 godine od prestanka suđenja mogu biti birani u upravljačka tijela. 

I.Banovac podsjeća da kao Savez možemo riješiti sve probleme ako smo složni, važno je za svaki problem 

osmisliti plan aktivnosti kako ga riješiti. 

Predsjednik je nakon rasprave dao na glasanje pojedinačne prijedloge izmjena i dopuna Pravilnika o radu i 

organizaciji boćarskih sudaca: 

Čl.9 – Boćarski sudac sa navršenih 68 godina života prestaje s aktivnim suđenjem na međunarodnim i 

nacionalnim prvenstvima, kup utakmicama te susretima HB liga.  jednoglasno usvojen. 

Čl.10 – Predsjednik u ime IO-a povlači prijedlog. 

 

Predsjednik je u 14:30 sati prekinuo sjednicu radi pauze za ručak. 

Sjednica je nastavljena u 16 sati. 

K.Klarić u ime Komisije za verifikaciju mandata potvrdio je da je na sjednici prisutno 15 predstavnika. 

Skupština nastavlja s radom po usvojenom dnevnom redu, Izvještajni dio. 

 

AD 0 Usvajanje zapisnika sa sjednice Skupštine održane 13. srpnja 2024. godine 

Zapisnik sa sjednice Skupštine održane 13. srpnja 2024. godine usvojen je većinom glasova (14 ZA i 1 

SUZDRŽAN) 

Predsjednik je zatražio da se u zapisniku konstatira: 

- da je pod točkom Imenovanje Disciplinske komisije u ured Savez dostavljena samo jedna kandidatura 

iz BS PGŽ i da će se zbog toga ponoviti javni poziv za dostavljanje kandidatura za imenovanje 

drugostupanjskog disciplinskog tijela. 

- da je pod točkom imenovanje Komisije za tumačenje akata, jedan član povukao svoju kandidaturu, 

pa će se ponoviti donošenje prijedloga imenovanja i za ovu komisiju. 

Prije rasprave o izvješćima o radu tijela Saveza za 2023. godinu Predsjednik je ukratko iznio statističke 

podatke za 2023. godinu, o broju registriranih igrača, klubova, nacionalnih liga, održanih državnih 

prvenstava, domaćih i međunarodnih natjecanja, osvojenih medalja i ostvarenih rezultata. 

AD 3.1. – Izvješće predsjednika Saveza – usvojeno je većinom glasova (13 ZA, 2 SUZDRŽANA). 
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U ovom trenutku sjednicu napuštaju predstavnici K.Klarić, N.Fable te se konstatira da Skupština više nema 

kvorum. Van dvorane je i D.Perica, a ubrzo izlazi i D.Gracin. 

Predstavnici prisutni na sjednici potvrđuju da će se o izvješćima o radu tijela Saveza za 2023. godinu (točke 

3.2. do točke 3.8.4. dnevnog reda dostavljenog u materijalima za ovu sjednicu) raspravljati na sljedećoj 

sjednici Skupštine. 

 

Sjednica je počela s radom u 11:20, a završila u 16:15 sati. 

 

 

 

Zapisničar   

Lukrecija Zanki                                                                                                                  Predsjednik HBS-a 

Glavna tajnica HBS-a                                                                                                             Denis Peršić 

 

 

 

 

 

 

 

Ovjerovitelji zapisnika  

 

 

 

 

Ante Bratović                            _________________________________________________________________ 

 

 

 

 

Nedjeljko Dražić                        _________________________________________________________________ 

  


